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ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND 
STADSDELSNÄMNDENS HANDIKAPPRÅD 

    PROTOKOLL 

 

 

 

Sammanträde 10 februari 2011    

 

Älvsjö stationsplan 11 

Gårdsrummet  

   

Justerat 2011-02-11 

 

 

 

 

Helena Lanzer-Sillén  Anette von Matern  

 Ordförande   Vice ordförande  

      

 

Närvarande 

Helena Lanzer-Sillén  ordförande 

Anette von Matern  vice ordförande 

Jan-Erik Ahlgren  ledamot 

Per-Erik Andersson  ledamot 

Camilla Degsell  ledamot 

 

 

 

Närvarande i tjänsten 

Eva Folke   verksamhetsområdeschef 

Britt-Marie Ericsson  sekreterare 

 

 

§ 1   

Bordlagt ärende – val av vice ordförande 

 

Handikapprådet utser Anette von Matern till vice ordförande i rådet. 

 

§ 1 a 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Anette von Matern utses att tillsammans med ordföranden  

Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske fredagen den 11 

februari. 

 

 

 



 2 

§ 2 

Information om våld i nära relationer 

 

Anette Manoti, projektledare för kvinnofridsprojektet, informerade om 

hur arbetet bedrivits framförallt utifrån de funktionsnedsattas situation 

 avseende våld i nära relationer.  

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2011-01-13 justerats den 17 februari. 

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

Följande till handikapprådet inkomna handlingar anmäldes. 

 

Kommunstyrelsens handikappråd 

Protokoll nr 8 fört vid sammanträde 2010-12-09   

 

Äldrenämndens handikappråd 

Protokoll nr 8 fört vid sammanträde 2010-11-02   

Protokoll nr 9 fört vid sammanträde 2010-12-07   

 

Bosse 

Råd Stöd & Kunskapscenter     

 

Tellus 

Program våren 2011 

 

§ 5 

 Utgår 

 

§ 6 

Verksamhetsberättelse 2011 Älvsjö 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 28 

januari 2011. Dnr 1.2.1.43-2011. 

 

Handikapprådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 7 

Fastställande av kvalitetsgarantier 2011 

 

Enheterna inom verksamhetsområdena barn och ungdom samt vuxna, 

funktionsnedsatta och äldre har tagit fram kvalitetsgarantier med åtaganden för 

2011. Garantierna har tagits fram med utgångspunkt från stadens budget, nämndens 

mål för verksamhetsområdena, brukarundersökningar samt enheternas tidigare 

uppföljningar och resultat. 
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Kvalitetsarbetet inom nämndens verksamheter utförs i enlighet med stadens 

kvalitetsstrategi och är väl förankrat inom verksamheterna. Förvaltningsledningens 

bedömning är att enheternas åtaganden med tillhörande arbetssätt stämmer väl 

överens med fullmäktiges prioriterade inriktningar och mål för verksamhets-

områdena samt med nämndens mål. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

den 1 februari 2011. Dnr 1.2.1.562-2010. 

 

Handikapprådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 8 

Långsiktig plan för stadens idrottsverksamhet 

 

Kommunstyrelsen har skickat ut remissen om Långsiktig plan för stadens 

idrottsverksamhet till stadens samtliga nämnder. Satsningen på nya anläggningar är 

omfattande. Fullstora idrottshallar, konstgräsplaner och ridanläggningar är de mest 

prioriterade investeringarna. Dessutom ska man satsa på ett större sportfält liknande 

Skarpnäcksfältet. Även utveckling av anläggningsutbudet på Järvafältet prioriteras 

liksom spontanidrottsytor som stadsdelsnämnderna har investeringsansvar för. 

Förvaltningen anser att det är bra att idrottsförvaltningen tagit fram ett förslag till 

långsiktig plan för stadens idrottsverksamhet. Planen visar att staden står inför stora 

utmaningar när det gäller att planera för nya anläggningar. Förvaltningen anser att 

planeringen av en idrottshall i Älvsjö bör tidigareläggas eftersom det sedan länge 

finns ett stort behov av en idrottshall i stadsdelen. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

18 januari 2011. Dnr 1.5.1.530-2010. 

 

Handikapprådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

 

Handikapprådet är överens med förvaltningen om att det finns ett stort behov av en 

idrottshall i stadsdelen. 

 

§ 9 

Samlad strategi för att begränsa smittspridning bland intravenösa  

Missbrukare 

 

Den 21 juni år 2010 beslutade Stockholms läns landsting att genomföra en 

försöksverksamhet med sprututbyte för intravenösa missbrukare och att ansöka hos 

Socialstyrelsen om tillstånd till detta. Landstinget har bjudit in Stockholms stad att 

medverka i försöket ”Samlad strategi för att begränsa smittspridning bland 

intravenösa missbrukare”. Innan Stockholms stad tar ställning till ett deltagande i 

projektet behöver flera frågor belysas och en remiss har därför skickats ut till 

samtliga stadsdelsnämnder i staden.  

 

Förvaltningen ställer sig övervägande positiv till en medverkan i ett 

sprutbytesprojekt. 
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Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

den 1 februari 2011. Dnr 1.5.1.530-2010. 

 

Handikapprådet instämmer i förvaltningens förslag. 

 

§ 10 

Rapporter/frågor från rådets medlemmar 

 

Funktionshinderombudsmannen har skickat ut en inbjudan till ledamöterna i 

stadens handikappråd. En av kvällarna, den 17 mars, sammanfaller med 

handikapprådets sammanträde varför rådet beslutar att flytta marssammanträdet till  

onsdagen den 16 mars. 

 

 

  

 

 

 

  

 

 

 

Vid protokollet 

 

Britt-Marie Ericsson 

 

 


